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PROTOKOL NR 36/05
z nq\IEDZENIA KqMISJI oSw¿ry, KULTIJRv, zDRot4lIA I qPIEKI

SPOLECZNEJ
ODBYTEGO DNIA 20 paidzierniku 2005 ROKU

Komisja w skladzie wg listy obecnoéci stanowi4cej zal1cznik do niniejszego protokolu
rozpocz$a posiedzenie o godz. 1 1r0.
Na posiedzeniu byl równiez obecni goécie wg listy obecnoóci stanowi4cej zalqcznrk do
protokolu.

Porz4dek posiedzenia:
l. Problem ludzi bezdomnych oraz dzieci z rodzin patologicznych i ubogich.
2. Lnaliza materialów na sesjg.
3. Sprawy ró2ne.

Ad 1.
Zaproszeni gorície kolejno przedstawili zadania i dzialania instytucji, które

reprezentuj% pod k4tem omawianego tematu.
Przedstawiciel KPP w Jgdrzejowie Pani Marzena Piórkowska przedstawila informacjg

o demoralizacji i przestgpczoéci nieletnich oraz dzialaniach podejmowanych wobec dzieci
zrodzin patologicznych; Informacjg o dzialaniach podejmowanych przez Policjp wobec osób
bezdo mnych /informacj e st anowi4 zalqcznrki do nini ej szego protokolui.
Omówiono sprawQ bezdomnoéci na terenie gminy Jpdrzejów, stwierdzono, ze na naszym
terenie nie ma pustostanów sprzyjajEcych gromadzeniu sig osób bezdomnych; problem
bezdomnoSci jest problemem marginalnym na terenie miasta i gminy Jgdrzejów

Siostra Barbara Kubacka przedstawila dzialalnoSó éwietlicy przy Caritas
w Jpdrzejowie. Na terenie miasta przydaloby siq wigcej tego typu éwietlic.
W Swietlicy jest miejsce dla 70 dzieci. Prowadzona jest wielokierunkowa dzialalnoSó przede
wszystkim opiekunczo-wychowawcza, wobec dzieci z rodzin dysfunkcyjnych
i patologicznych. W czasie wakacji ognisko obejmuje dzialalnoSci4 wszystkie okoliczne
miejscowoéci. W biezqcym roku w czasie wakacji 132 dzieci skorzystalo z polkolonii. 25
dzieci z ogniska bylo na koloniach w Karpaczu organizowanych przez Caritas Kielce.
W ramach dzialalnoéci prowadzone jest równie2 dozy.wianie w czym duz4 pomoc4 sluzy
OÉrodek Pomocy Spolecznej. Planowane jest rozwinipcie dzialalnoéci artystycznej. Do
osi4gniqó ogniska nale2y zaliczyó to.2e dzieci uczestnicz4ce w zajgciach zaczqly dostrzegaó
wartoSó inne formy 2ycia, niz ich rodzice. S4 dzieci, które poprawily érednia w szkole o caiy
stopieú. Grupa dzieci w grudniu sama zalozyla zespól muzyczny, który zdobyl nagrodp na
festiwalu w Bydgoszczy
Siostra Barbara Kubacka dodala, ze wigkszoéó sukcesów wyplywa z tego, 2e w lpdrzejowie
jest bardzo dobra wspolpraca z administracjq publicznq i instytucjami, które pomagaj4
w realizacji zadah.

Przedstawiciel Oérodka Pomocy Spolecznej Pani Tartanu powiedziala, ze OPS
pomaga dzieciom przede wszystkim oplacaj4c posilki w szkole. W biez4cym roku szkolnym
dozywianiem objgtych jest 450 dzieci we wszystkich szkolach poza Brusem. Pracownicy



zrzeszeni w TPD i PKPS sprowadzajq zywnoéó z banku z Ostrowca Swigtokrzyskiego
i przekazu--1Q jg potrzebujqcym. Problemem jest miejsce do przechowywania zywnoSci;
wykorzysty"wane se pomieszczenia udostppnione przez Pana Szczepanczyka. Je2eli chodzi
o pomoc finansow4 - w tym miesiqcu OPS otrzymal dodatkowe 40 000 zl od w-ojewody,
dzipki czemu bgdzie mo2na lepiej zabezpieczyó potrzebuj4cych.

Kierownik OPS Pani Gru2yna Chabor dodaia, 2e ich dzialalnoéó nie jest bezpoérednia
z dzieómi, ale dotyczy dzieci w rodzinach potrzebuj4cych pomocy. Pani Chabor dodala,
ze wspolpraca osób z poszczególnych instytucji w Jgdrzejowie jest bardzo dobra.
W wyj4tkowo drastycznych sytuacjach niemal natychmiast udaje sig spotkaó i wspólnie
znaleLó rozwi4zanie.

Siostra Kubacka dodala, 2e du2e Érodki pochlania odwiezienie dzieci po zajpciach.
Nalezaloby pomyóleó nad otwarciem podobnych Swietlic na terenach wiejskich.

Pani Renata Cichoú poinformowala. 2e w ubiegtym roku Caritas diecezji kieleckiej
otworzyla na terenie powiatu jgdrzejowskiego biuro aktylvizacji osób bezrobotnych. Pracuje
sig now4 metodq. Celem jest aktywizacja osób bezrobotnych i zmotyvowanie ich do
poszukiwania pracy. Funkcjonowanie w ramach programu jest dobrowolne. Na 66 osób, które
weszly w program, 42 znalazly prace w róznej formie. Planowane jest przeksztalcenie biura
aktywizacji bezrobotnych w klub integracji spolecznej. B9d4 tworzone grupy wsparcia,
których glównym celem bgdzie reintegracja zawodowa i spoleczna. Glównym celem bgdzie
odbudowanie samooceny osoby a nastgpnie stworzenie tzw. planu indywidualnego.

Burmistrz Marcin Piszczek zapytaL, z jakicb Srodków frnansowany byi program.
Pani Renata Cichoú odpowiedziala, 2e ze Srodków PHARE 2002. W tej chwili jest

finansowane z funduszy Caritas.
Burmistrz Marcin Piszczek pogratulowal znakomitych wyników.
Pani Renata Cichoó dodala, ze niektóre osoby potrzebowaly tylko napisania b4dl

przeredagowania dokumentów aplikacyjnych, a z innymi trzeba byio pracowaó kilka miesigcy
zanim zdecydowaty sip na zloíenie jakichkolwiek dokumentów. U mlodych osób jest
przeruaaj4cy brak wiedzy na temat funkcjonowania na rynku pracy mimo, 2e maja,przedmiot

,,przedsi gbiorczoéó".

O godzinie 1200 Przewodniczqcy Komisji oglosil l0 minut przerry

Przewodnicz4cy Komisji Jan Ziqbiúski
drugiej Swietlicy - moZe w bylym domu

4d .2 .
Analiza materialów na sesjp.

Pkr 6, 7, I porzqdku se.s;ji.
Uwag nie zgloszono.

uwa2a, 2e nale2y zastanowiÓ sig nad utworzeniem
kultury na koleice.

Pkt 9 por:c¡dku .se.s.ji.
Radna Maria Baranska poprosiia o wyjaénienie Pkt. 19 informacji. Skrzyzowanie

wymaga natychmiastowego remontu i zmiany organizacji ruchu.
Radny Ryszard Dzwonek poprosil o wyjaénienie Pkt 37 informacji
Naczelnik Wydzialu Inwestycji i Integracji z Uni4 Europejsk4 Krzysaof Wójcik

wyjaSnit, ze Burmistrz Janusz Woániak podpisal zlecenie dla ZRB na wykonanie dwóch
zadah'. chodnik na Dmowskiego i przebudowa skrzyzowania. Na przebudowg skrzyzowania



zostal wykonany projekt i uzyskano niezbgdne uzgodnienia. We wrzeéniu okazalo sig,
ze Dmowskiego nie jest wykonane w terminie, termin zakohczenia przesuwany i realizacja
drugiego zadania przez ten zaklad jest zagroíona, Burmistrz polecil natychmiastowe
wykonanie ul. Cmentarnej. Srodki zostaly przeniesione zarzqdzeniem Burmistrza. Zostala
kwota wystarczaj4ca na wykonanie kanalizacji skrzyzowania. Jezeli ZP.B rozliczy siQ
z inwestycji na ul. Dmowskiego, to bpdzie w stanie zrobió Io jeszcze w listopadzie.

Radna Maria Baraúska zap5rtala, co dalej z t4 inwestycj4.
Naczelnik Wójcik zobowiqzal sig, 2e zostanie w tym roku wykonany zakres

pozwalqqcy uzyskaó bezpieczeirstwo, czyli skanalizowanie skrzy2owania. Byla sugestia
Komisji Rewizyjnej, 2e to, co mozliwe, mamy dawaó do wykonania naszemu zakladowi. Nie
mozna jednak zleció przed rozltczeniem poprzedniego zadania. Je2eli Rada zdecyduje, ze
w przyszlym roku nale|y wykonaó chodniki i parking, trzeba bgdzie w przyszlorocznym
budzecie przewidzieó úrodki.

Radna Maria Baraiska wnioskuie. aby w nnvszlorocznvm bud2ecie ta inwestycia
zostala uwzgledniona.
Wnio sek przyj gty j ednogloSnie.

Radny Ryszard Dzwonek zap5tal. w jaki sposób ma byó rozwiqzana sprawa poprawy
bezpieczeústwa na tym skrzyzowaniu.

Naczelnik Wójcik wyjasnil, 2e zamiast jednej wysepki, która nie pozwala skrgció
w lewo, maj4 byó zrobione dwie wysepki, pozwalaj4ce skanalizowaó to skrzyzowanie
w sposób umozliwiaj4cy wydzielenie pasa dla skrgcaj4cych w lewo i w prawo.

Radny Dzwonek zwrócii uwagQ na brak widocznoéci przy skrpcie w lewo.
Naczelnik Wójcik uwa2a, ze najpierw nalezy zrobió to, co zaproponow.al drogowiec,

a nastgpnie mo2na pomyéleó, co jeszcze moína zrobió.
Radna Janina Szreniawa zapytala, jak wygl4da sprawa l4cznika Zeromskiego -

Kopernika.
Naczelnik Wójcik odpowiedzial, 2e dzií; jest korytowanie; ZWiK w pasie

chodnikowym przerobi nitkg wodoci4gowq.
Radny Ryszard Dzwonek zapyta| ile bgdzie kosztowala adaptacja mieszkaú na ul.

Mieszka I.
Naczelnik Wójcik odpowiedzial, ze jest dokumentacja techniczna i pozwolenie

na budowg . Przetarg zostal ogloszony na wykonawstwo mieszkai na poziomie parteru oraz
zaprojektowaniem i wykonaniem kotlowni w piwnicach. Kosztorys opiewa na okolo 450 000
zl. Po otwarciu ofert zamierzauzyskaó dofinansowanie z Narodowego Funduszu Srodowiska
w wysokoSci 25 Yo termomodernizacyjnych. dach, docieplenie, okna itp. Precyzyjne kwoty
bgdq na poczqtku grudnia; otwarcie ofert bgdzie w dniu 28 listopada. Wówczas bgdzie trzeba
podjqó decyzjg, czy bgdzie realizaqa, czy uniewaznienie przetargu. Kazde mieszkanie bgdzie
mieó oddzielne wejScie i lazienkg.

Radny Wojciech Bilewicz zapytal, czy problem wlasnoéci na ul. Kwarty jest juz
rozwiqzany.

Naczelnik Wójcik odpowiedzial, ze problem wlasnoSci tej ulicy jest znany od lat.
W tej chwili prowadzone sQ prace po prawej stronie ulicy, gdzie Gmina dysponuje
wlasnoSci4. Istnieje mozliwoSó przesunigcia jezdni o I metr i odebrania swojej wlasnoSci.

Radna Maria Baraúska zapytala,jak wyglqda sprawa ulicy Kacpra Niemirskiego.
Naczelnik Wójcik odpowiedziat. 2e sprawa jest zaawansowana, jednak na dziei

dzisiejszy Burmistrz nie ma prawa dysponowaó gruntem w zwiqzku z czym nie moze
wyst4pió o pozwolenie na budowg.



Pkt I0 porzc¿dht ses¡t.
Uwag nie zgloszono.

Pkt I I porzqdku .se.s.ji.
Uwag nie zgloszono.

Uchv,ala dodatkowa
W sprawie zmiany uchwaly nr XXXI)0347105 Rady Miejskiej w Jpdrzejowie z dnia 29

wrzeÉnia 2005 r. w sprawie wprowadzenia zmian w statucie OSrodka Pomocy Spolecznel
Miasta i Gminy w Jgdrzejowie.

tlwag nie zgloszono.

4d .3 .
Przewodniczqcy Komisji:

/ odczytal pismo Dyrektora Gimnazjum nr I w Jgdrzejowie w sprawie uwzglgdnienia
w budzecie na2006 rok potrzeb szkoly,

terenie miasta i gminy Jgdrzejów. Postanowiono, ze takie spotkania bpdq sig odbywaÓ
sig co jakiS czas.

Radna Janina Szreniawa zapytala, czy wszystkie inwestycje zaplanowana w szkolach
na 2005 rok s4 zreahzowane.

Burmistrz Marcin Piszczek odpowiedzial. ze byly zaplanowane dwie inwestycje na

kwotg 30 000 zi.
Przewodnicz4cy Komisji dodal, ze inwestycje zaplanowane w budzecie zosta{y

zrealizowane. O innych pracach na biez4co komisja jest informowana.
Radna Janina Szreniawa uwa2a,2e nie wszystkie prace zostaly wykonanie i Komisja

powinna o tym byó poinformowana. Radna zapy4.ala o protokol z komisji wyjazdowej.
Przewodniczqcy Komi sj i zaproponowal odczytani e protokolu.
Radna Janina Szreniawa uwu2a, 2e z komisji wyjazdowej protokol powinna pisaó

komisja i stawiaó wnioski.
Przewodniczqcy Komisji przypomnial, 2e po wyjazdowym posiedzeniu Komisja

postawila wniosek o wymiang stolarki okiennej w jednej szkole wiejskiej w jednej szkole
miejskiej.

Posiedzenie Komisji zakoítczylo sip o godz. 1255.
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Jan Zigbiñski


